

<<高中英语同步模块目标检测>>

图书基本信息

书名：<<高中英语同步模块目标检测>>

13位ISBN编号：9787513519403

10位ISBN编号：7513519404

出版时间：2012-9

出版时间：外语教学与研究出版社

作者：张志富

页数：49

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<高中英语同步模块目标检测>>

内容概要

《青苹果教辅·同步时间：高中英语同步模块目标检测（必修1）（新标准）》渗透以学生发展为本、突出个性教育的原则，具有以下特点： 1.构思独特，设计合理每个模块都遵循基础训练加能力拓展的设计思路，稳扎稳打，体现“课标”中的理念；每套测试题都加强了对基础知识的训练，适当拓展，使学生能够在掌握基础知识后向更高的水平发展。

2.配合教材，编排同步内容的编排与教材协调呼应，可供教师课堂教学参考，也可供学生自学、自练及复习使用。

3.保留经典，形式创新试题形式既继承传统、保留了经典题型，又设计了具有前瞻性的新题型，目的在于对学生进行综合语言能力训练。

4.内容充实，贴近生活本套书本着“内容新颖，反映生活”的原则，在紧紧围绕教材模块话题的同时，语言真实、反映生活，能激发学生的兴趣。

5.直击目标，培养能力本套书紧扣新课程标准的教学理念，既涵盖语言知识、语言技能的各项要求，又培养学生主动思考、独立解决问题的能力。

<<高中英语同步模块目标检测>>

书籍目录

Module 1 My First Day at Senior High
Module 2 My New Teachers
Module 3 My First Ride on a Train
Module 4 A Social Survey-My Neighbourhood
Module 5 A Lesson in a Lab
Module 6 The Internet and Telecommunications
Midterm Test 1
Midterm Test 2
Midterm Test 3
Midterm Test 4
听力原文与答案

<<高中英语同步模块目标检测>>

章节摘录

Never give out identifying information such as name , home , address , school name , or telephone number in a public place such as at a chat room or on bulletin boards. Never send a person your picture without first checking with your parents. Be careful when someone offers something , such as gifts and money. Be very careful about any offers that get you to meet someone or have someone visit your home. Tell your parents right away if you come across any information that makes you feel uncomfortable. Never arrange a face-to-face meeting without telling your parents. If your parents agree to the meeting , make sure that you meet in a public place and have a parent with you. Remember that people online may not be whom they seem to be. Because you can't see or even hear the person , it would be easy for someone to misrepresent himself/herself. If someone says that "I'm a 12-year-old girl" , it could really be an old man. Be sure that it is dealing with someone that you and your parents know and trust before giving out any personal information through email.

- () 1. The best title for the passage is "_____". A. Warnings Against Making Online Friends B. Messages One Can Get on the Internet . C. How to Make Friends on the Internet D. Safety Tips for Kids on the Internet
- () 2. The underlined word "misrepresent" in the passage means to "_____". A. make a wrong impression about B. understand somebody wrongly C. give a wrong description of D. form a wrong opinion about
- () 3. In the last four paragraphs , the writer suggests that one should _____.
A. believe nobody on the Internet B. be careful about the online friend C. not be honest on the Internet
D. make friends with those you believe in

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>